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SV SPORTING’70 

A L G E M E N E  L E D E N V E R G A D E R I N G 

CONCEPTVERSLAG ALV 23 januari 2023

Aanwezig: Willem Muilenburg, Arjan Scheer,  Arno Ploeg,  André Moestaredjo,  Simon van der Weij,
Liesbeth Arends, Mark Kiela, Gwen Obels, Yuna Kiela, Rob van den Brink, Jordan van Dijk, Maartje
Willenborg,  Willy  Bulsink,  Chris e  Mullié,  Ricardo  van  den  Ham,  Jaap  Boer,  Rien  Nijsse,  Bas  van
Kortenhof,  Jesse  Stree erk,  Koen  Muilenburg,  Walter  de  Kruijf,  Bep  de  Kruijf,  Ton Heijnen,  Koos
Zagema, André de Vos, Olena Mironova, Nigel Siebelink

Afwezig (met kennisgeving): Rick Hendriks, Wilma van de Kerk

Agenda 
 

1. Opening en mededelingen 
 

2. Vaststellen agenda 
 
3. Vaststellen  notulen  Algemene  Ledenvergadering  d.d.  13  juni  2022

4. Vaststellen jaarverslag 2021/2022
  

5. Financiën: 
• Toelich ng jaarrekening 2021/2022 
• Vaststellen jaarrekening 2021/2022
 

6. Bestuur 
• Herverkiezing bestuurslid  Algemene Zaken,  kandidaat gesteld vanuit het

bestuur: A. Moestaredjo
 

7. Focusgebieden 
• Exploita e en beheer paviljoen
• Statutenwijziging
• Pupillen

 
8. Vanuit de commissies c.a.

• Commissie spor viteit en respect
• TJC 23/24 (update)
• Communica ecommissie

9. W.v.t.t.k.
 

10. Rondvraag 
 
11. Slui ng 

 
Verslag 
 

1. Opening en mededelingen 
De voorzi er opent de vergadering om 20:06 uur en heet de deelnemers van harte
welkom. 
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2. Vaststellen agenda 

De  agenda  wordt  vastgesteld  conform  het  bij  de  vergaderstukken  gevoegde
concept.   

3. Vaststellen notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 13 juni 2022 
Er zijn geen opmerkingen. De notulen worden vastgesteld.

4. Vaststellen jaarverslag 2021/2022 
De  jaartallen in de eerste zin van de inleiding worden aangepast. Voor het overige
wordt het jaarverslag ongewijzigd vastgesteld.

5. Financiën 
• Toelich ng jaarrekening 2021/2022

Afgelopen seizoen was na corona weer een redelijk normaal jaar. Er was een goede
verhouding tussen de kosten en de inkomsten van het paviljoen,  mede namens
inzet Wietske van der Weij.
Met  ingang  van  dit  seizoen  word  het  paviljoen  gepacht  door  NIgel  Siebelink,
waardoor er een nieuwe inkomstenpost is gekomen. Daarnaast is er een besparing
op de kosten van personeel en vrijwilligers. 
Rien  Nijsse vraagt  hoeveel  betaald  personeel  er  tegenwoordig  is.  De
penningmeester antwoordt dat het gaat om vier trainers en een verzorger. 

De  penningmeester  vervolgt  met  de  opmerking  dat  de  opbrengst  van  de
contribu es naar verwach ng zal s jgen door toename van het aantal betalende
leden  naar  ca.  1.200,  en  vanwege  de  verhoging  van  de  prijzen.  Ook  de
sponsorinkomsten zullen s jgen. Er zijn ook nieuwe sponsors aangetrokken, zoals JJ
Cleaning voor de herenselec e. Tevens zijn er vergevorderde gesprekken met een
sponsor voor het vrouwen-/meidenvoetbal.

De realisa e van het afgelopen seizoen kwam aardig overeen met de begro ng.
Uiteindelijk is een posi ef resultaat geboekt en dat wordt voor volgend seizoen ook
verwacht.
De s jging van de energiekosten zijn beperkt gebleven doordat  Spor ng '70 een
jaarcontract had. Vanaf 1 januari 2023 is er een nieuw energiecontract afgesloten
met verhoogde tarieven, en zal er een aanzienlijke verhoging van de energielasten
worden verwacht.

Ton Heijnen vraagt  naar  de douches,  die vaak  te koud zijn.  De penningmeester
gee  aan  dat  de  cv-intalla e  eigenlijk  niet  sterk  genoeg  is  voor  het  aantal
kleedkamers. Nigel Siebelink legt uit dat er nu een mer op staat. Daardoor wordt
minder warm water rondgepompt, wat goed is voor de kosten en minder slijtage
oplevert. Verder wordt geïnvesteerd in ledlampen en andere maatregelen.

Ton Heijnen vraagt of men weet hoe groot het eigen vermogen moet zijn in geval
van tegenvallers, zoals een sterk verhoogde energierekening. De penningmeester
antwoordt dat daar geen normen of richtlijnen voor zijn. Spor ng'70 wordt  wel
jaarlijks gecontroleerd door de SWS, in verband met de garantstelling. Dit jaar was
het oordeel over Spor ng'70 goed. Er zijn nu geen zorgen over de con nuïteit.

Op het scherm wordt de verklaring met het akkoord van de Kascommissie getoond.

Er  wordt  gevraagd  naar  de  reden  om  het  paviljoen  te  gaan  verpachten.  De
voorzi er legt uit dat dit voornamelijk was om het bestuur te ontzorgen. Het is niet

2



s.v. SPORTING’70  
de  bedoeling  dat  het  bestuur  daarin  alles  zelf  doet.  Daarnaast  liep  het  aantal
coördinatoren  terug.  Mede gezien  het  aantal  leden dat  Spor ng'70  hee ,  is  de
conclusie getrokken dat verpachten van het  paviljoen haalbaar was.  Overweging
was daarbij  dat het  wel iemand van Spor ng moest zijn. De leden moesten niet
worden afgeschrikt door grote prijss jgingen.

• Vaststellen jaarrekening 2021/2022
Er wordt met handopsteken gestemd over de jaarrekening.

Uitslag:  de jaarrekening 2021/2022 wordt unaniem goedgekeurd en het  bestuur
wordt conform het voorstel  van de kascommissie  gedechargeerd voor het in die
periode gevoerde beleid.

     6. Bestuur
• Herverkiezing bestuurslid Algemene zaken

De termijn van André Moestaredjo eindigt. Hij is door het bestuur voorgedragen
voor  herverkiezing.  Er  zijn  geen andere  kandidaten.  Er  wordt  gestemd  over  de
herverkiezing van André Moestaredjo

Uitslag: de vergadering stemt met 25 stemmen voor, 1 tegen en 0 onthouding voor
de herbenoeming van André Moestaredjo als bestuurslid Algemene zaken.

André Moestaredjo wordt gefeliciteerd met zijn benoeming. 

7.   Focusgebieden      
• Exploita e en beheer paviljoen

Nigel  Siebelink gee  aan  dat  hij  in  het  paviljoen  verder  wil  werken  aan
verbeteringen, ook achter de schermen. Het paviljoen moet tweede huiskamer zijn
voor de leden en een veilige plek voor kinderen. Er wordt gestreefd naar gezondere
voeding en alcohol wordt op zaterdag alleen na 15:00 uur geschonken. 
Binnenkort wordt een clubkaart geïntroduceerd waar een bedrag op kan worden
gestort. Als een persoon minderjarig is, is dat zichtbaar door de kaart uit te lezen,
zodat aan de minderjarige geen alcohol wordt geschonken.  
Vanaf 1 januari 2023 is de schoonmaak weer in eigen handen genomen. Hierdoor
worden kosten bespaard. 
Op de vraag of contant betalen mogelijk blij , beantwoordt Nigel beves gend

• Statutenwijziging 
De vicevoorzi er gee  een toelich ng. De statuten van 1970 zijn nog steeds van
kracht. Ze zijn bestendig gebleken, maar inmiddels aan actualisering toe in verband
met wijzigingen in wet- en regelgeving en regels van de KNVB. Er wordt ook van de
gelegenheid gebruik gemaakt om andere dingen te veranderen. 
De vicevoorzi er nodigt iedereen uit de concep ekst van de nieuwe statuten eens
goed door te nemen en ideeën aan te dragen voor aanvullingen en verbeteringen.

Belangrijke wijzigingen zijn bepalingen over tuchtrecht, grensoverschrijdend gedrag
en  over  stemformulieren.  Het  bevat  ook  een  voorstel  om  digitaal  stemmen
mogelijk  te  maken.  Het  concept  bevat  de  mogelijkheid  om  ook  over  personen
eventueel te stemmen bij handopsteken.

Overeenkomst met ouders van jeugdleden
Het  voornemen  bestaat  om  het  jeugdlidmaatschap  te  koppelen  aan  een
overeenkomst met de ouders. Leden zijn aanspreekbaar, maar ouders vallen tussen
wal en schip als het om jeugdleden gaat. Een overeenkomst met de ouders kan
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ervoor zorgen dat er een rechtstreekse verbinding ontstaat, zodat de vereniging in
gesprek kan gaan met de ouders.
Jaap Boer vraagt of dit ook geldt voor ouders van jeugdleden die nu al bij Spor ng
zi en. De vicevoorzi er gee  aan dat dat nog wordt uitgezocht.
Koos Zagema vraagt of dit ook betrekking hee  op het aanspreken over het gedrag
jeugdleden. Dit is in principe wel de bedoeling.
André  de  Vos  vraagt  naar  prak sche  invulling  van  de  overeenkomst.  De
vicevoorzi er antwoordt dat het niet gaat om het papiertje, maar de mogelijkheid
om  ouders  te  kunnen  aanspreken  en  met  hen  in  gesprek  te  gaan.  Uiterste
consequen e kan zijn dat het jeugdlidmaatschap wordt beëindigd. Dat is geen doel
op zich, maar soms is het nodig. Gelukkig is het zeldzaam.
Jaap Boer  vraagt hoe wordt omgegaan met gescheiden ouders.  De vicevoorzi er
gee  aan dat hier keuzes moeten worden gemaakt.

Raad van Advies 
Binnen de vereniging zijn veel leden met veel kennis en ervaring. Zij zijn niet al jd
ac ef, maar er is behoe e om ze te kunnen raadplegen. Voorstel is daarom een
Raad van Advies op te ze en, om het bestuur op onderwerpen te adviseren. De rol
van de Raad komt op de site: deze zal dus duidelijk zijn. De leden zullen worden
benoemd door bestuur en kunnen worden voorgedragen vanuit de ALV. De Raad
kan gevraagd en ongevraagd advies geven.

Commissie Spor viteit en Respect
Deze commissie wordt ingesteld met het doel om in geval van grensoverschrijdend
gedrag een tussenvorm te bieden tussen niets doen en naar de rechter gaan. Het
bestuur kan deze commissie advies vragen over wat te doen in bepaalde gevallen.
Het hee  de voorkeur om te proberen of de situa e terug kan worden gebracht
naar een persoonlijk niveau en of een oplossing kan worden gevonden. Indien dat
niet mogelijk blijkt, kan alsnog opgeschaald worden. 
Chris e Mullié  vraagt naar de verhouding met de vertrouwenscontactpersoon. De
vicevoorzi er gee  aan dat er dan sprake is van protocollen die moeten worden
gevolgd.  De bedoeling is dat deze commissie informeler handelt. De commissie zal
ook eerder een preven eve func e hebben. Het is aan eenieder persoonlijk welke
route wordt gevolgd. 

Het bestuur is voornemens de conceptstatuten in de volgende ALV ter goedkeuring
voor te leggen. Tot eind maart kan commentaar worden geleverd op het concept.

Rob  van  de  Brink  vraagt  om  hoeveel  zaken  het  per  jaar  gaat.  De  voorzi er
antwoordt dat dat vertrouwelijk is. Het kan gaan om allerlei zaken. 

• Pupillen 
Gwen Obels stelt zich voor als nieuw kandidaat-bestuurslid pupillen. Zij hee  drie
kinderen bij Spor ng'70 en is zelf al ac ef als coördinator van de Champions League
en in de communica ecommissie. Zelf speelt ze in de 7x7. Gwen vertelt graag ac ef
te willen zijn, nu er veel speelt bij pupillen. Zij zal haar werkzaamheden vanaf heden
gaan opstarten en is nu al benaderbaar voor vragen. Haar kandidatuur zal in de ALV
van juni 2023 in stemming worden gebracht.

7.   Vanuit de commissies c.a.  
• Commissie  spor viteit  en  respect

Dit  onderwerp  is  al  besproken  bij  het  onderwerp  statutenwijziging

• TJC 23/24
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Het bestuurslid Technische Zaken is verhinderd. De voorzi er gee  aan dat hij bezig
is  met  het  verzamelen  van mensen  voor  de technische  func es.   De technische
func es zullen worden verdeeld over de verschillende lee ijdscategorieën. Er zal
meer  jd  worden  besteed  aan  het  begeleiden  en  opleiden  van  jeugdtrainers.
Verdere ontwikkelingen zullen worden gedeeld via de site. 

Voor vrouwen en meisjes wordt waarschijnlijk een aparte sponsor aangetrokken.
Spor ng'70 moet weer de club worden die in een adem genoemd moet worden als
het  om  vrouwen-  en  meisjesvoetbal  gaat.  Het  hoort  bij  Spor ng'70  dat  spelers
voornamelijk uit eigen jeugd komen.

• Communica ecommissie
Gwen Obels gee  een update uit de communica ecommissie.  Het voornemen is
door te gaan met twee keer per jaar een nieuwsbrief uit te brengen. Daarnaast wil
de commissie een betere communica e met de jeugdteams opze en. Er gaat nu
veel via Whatsapp. Niet alle informa e wordt dan gedeeld met de hoofdleiders. 

8. W.v.t.t.k.
De voorzi er wijst op de kandidatuur van Nel van Dijk als vrijwilliger van het jaar. Op
8 februari  is  er  een  feestavond  van  de stad  Utrecht.  Tot  30  januari  kan  er  nog
gestemd  worden.  De voorzi er  roept  iedereen  op te stemmen  en de  oproep  te
delen.

9. Rondvraag 
Maartje  Willenborg  gee  aan  dat  het,  sinds  er  betaald  parkeren  is  ingevoerd  in
Veemarkt, heel druk is in de buurt. Er ontstaan  gevaarlijke situa es.  De voorzi er
gee  aan dat gemeente hee  weinig rekening hee  gehouden met de situa e rond
het sportpark. Een noodoplossing kan zijn de bezoekende clubs op te roepen in de
wijk te gaan parkeren.
Het voorstel  van Spor ng'70  rich ng de gemeente is  om ook rond het  sportpark
betaald parkeren in te voeren en bezoekende clubs een parkeerkaart te geven.  Er is
overleg, maar dat gaat hel langzaam. Er wordt samen opgetrokken met Hercules

Ricardo van den Ham vraagt naar de Sporthal. De vicevoorzi er  gee  aan dat het
onderwerp  deze  keer  niet  op  de  agenda  staat  om  dat  er  geen  nieuwe
ontwikkelingen zijn.  Het draagvlak lijkt ook te verminderen.  De gemeente wil  het
binnen 5 à 6 jaar gerealiseerd hebben, maar er is nog steeds geen projectmanager.

Chris e Mullié en  Rien Nijsse hadden dezelfde vraag

Andre de Vos vraagt of er iets geregeld is voor spelers die vanuit de O19-teams naar
de  senioren  gaan.  Zij  spelen  vaak  al  lang  bij  Spor ng,  maar  bij  overgang  naar
senioren  is  er  ineens  geen  plaats  meer.  Walter  de  Kruijf gee  aan  dat  er  een
seniorencommissie is die benaderd kan worden. De seniorenteams zi en nu vol en
zijn  vaak  ook  vriendenteams.  Vanuit  de  jeugd  zou  er  dus  een  heel  nieuw  team
moeten komen. Daar is wel plaats voor binnen Spor ng. Vooral op zondag is er nog
wel ruimte.

10.     Slui ng   
De voorzi er sluit de vergadering om 21.44 uur. 
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